
ПРОТОКОЛ № 34 

засідання постійної комісії з питань  

житлово – комунального господарства, благоустрою, екології  

та комунальної власності 

 

від 07.07.2022         м. Ужгород 
 

ПРИСУТНІ:  

Жганич В.Ю. – голова комісії; 

Личов С.М. – заст. голови комісії; 

Трускавецька Д.І. – секретар комісії; 

Азізян І.Л., Качур В.М., Коціпак В.О.,   

Штефаньо В.П., Шевчук Г.В. – члени комісії; 

ВІДСУТНІ: 

Борисенко О.О., Погорєлов А.В. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Мелкумян А.С. – секретар ради; 

Цап І.Ю. – перший заступник міського голови; 

Пекар В.І. – заст. начальника управління правового забезпечення; 

Турховська А.І. – начальник відділу бухгалтерського обліку; 

Баранюк Н.Б. – начальник управління освіти; 

Тарахонич В.Ю. – начальник управління міжнародного співробітництва та 

інновацій; 

Яцків О.І. – заст. начальника департаменту міської інфраструктури; 

Свереняк Я.О. – начальник управління комунальною власністю та земельними 

ресурсами департаменту міської інфраструктури; 

Гах Л.М. – директор департаменту фінансів та бюджетної політики; 

Макара О.М. – начальник служби персоналу та спецроботи. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

Обговорення проєктів рішень чергової ХХІІ сесії міської ради. 

 

1. СЛУХАЛИ: Зима І.В. представила проект рішення № 821 «Про Програму 

надання матеріально-технічної допомоги  Ужгородському районному 

територіальному центру комплектування та соціальної підтримки для 

переобладнання приміщення на 2022-2023 роки» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

2. СЛУХАЛИ: Зима І.В. представила проект рішення «Про зміни до 

Програми організації та забезпечення підрозділів територіальної оборони на 
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2022 – 2024 роки.» Пояснила необхідність розгляду питання на черговій ХХІІ 

сесії міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

3. СЛУХАЛИ: Зима І.В. представила проект рішення «Про зміни до 

Програми забезпечення заходів оборонної та мобілізаційної роботи на 2022 – 

2024 роки.» Зауважила, що проект носить статус «ДСК». Пояснила необхідність 

розгляду питання на черговій ХХІІ сесії міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

4. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 822 «Про Програму 

сприяння діяльності військової частини 3115 Національної гвардії України у 

виконанні завдань по забезпеченню безпеки громадян та підтримки 

правопорядку на 2022 рік.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

5. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 754 «Про 

комплексну Програму забезпечення безпеки громадян шляхом виправлення 

засуджених та запобігання вчиненню ними повторних злочинів в місті Ужгород 

на 2022 – 2024 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

6. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 755 «Про Програму 

«Безпечне правосуддя» на 2022 – 2024 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

7. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 823 «Про зміни до 

рішення ІІ сесії міської ради VІІІ скликання 23.02.2021 року № 103.» (Програма 

профілактики злочинності) 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

8. СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 824 «Про зміни до 

рішення ІІ сесії міської ради VІІІ скликання 23.02.2021 року № 134.»(Програма 

підтримки пожежно – рятувального загону) 
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ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 4; 

«проти» - 1»; 

«утримався» - 1; 

«не голосував» - 2. 

Рішення НЕ ПРИЙНЯТО. 

9. СЛУХАЛИ: Турховська А.І. представила проект рішення № 703 «Про 

затвердження договору про спільну діяльність.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

10. СЛУХАЛИ: Турховська А.І. представила проект рішення № 825 «Про 

використання коштів із резервного фонду бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

11. СЛУХАЛИ: Василиндра О.М. представила проект рішення № 826 «Про 

зміни до рішення LІ сесії міської ради VІІ скликання 10 вересня 2020 року № 

2092.»(Програма відзначення в місті державних та місцевих свят) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

12.  СЛУХАЛИ: Баранюк Н.Б. представила проект рішення № 827 «Про зміни 

до Програми «Безпека закладів загальної середньої освіти міста на 2022 рік». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

13.  СЛУХАЛИ: Баранюк Н.Б. представила проект рішення № 828 «Про зміни 

до рішення ХLІІ сесії міської ради VІІ скликання 12.12.2019 №1804.»(Програма 

інформатизації діяльності міськвиконкому) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

14.  СЛУХАЛИ: Тарахонич В.Ю. представила проект рішення № 829 «Про 

зміни та доповнення до Програми розвитку транскордонного співробітництва та 
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підтримки імплементації проєктів міжнародної технічної допомоги в м. Ужгород 

на 2018 – 2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

15.  СЛУХАЛИ: Яцук І.В. представив проект рішення № 830 з доповненням 

«Про зміни до рішення ХLІ сесії міської ради VІІ скликання 14.11.2019 року № 

1733.»(Програма підтримки закладів медичної допомоги) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

16.  СЛУХАЛИ: Яцук І.В. представив проект рішення № 831 «Про дозвіл на 

списання основних засобів в КНП «Ужгородська міська дитяча клінічна лікарня» 

Ужгородської міської ради.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

17.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 832 з доповненнями 

1,2 «Про зміни до Програми благоустрою міста Ужгород на 2018 – 2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

18.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 833 з доповненням 

«Про зміни до Програми фінансової підтримки комунальних підприємств міста 

Ужгород на 2018 – 2022 роки.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

19.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 834 «Про 

призупинення дії Порядку здійснення внесків з бюджету Ужгородської міської 

територіальної громади до статутного капіталу комунальних підприємств 

Ужгородської міської ради.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

20.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 835 «Про 

тимчасовий Порядок визначення розміру плати за тимчасове користування 

місцями комунальної власності для розташування рекламних засобів.» 
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ВИРІШИЛИ: Рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

21.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 836 «Про 

виконання цільових Програм за 2021 рік.» Просила виправити технічну помилку. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

Виправити в першому абзаці проєкту рішення технічну помилку, а саме: в тексті 

проєкту замість «2019 рік» записати «2021 рік» 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

22.  СЛУХАЛИ: Франчук І.З. представила проект рішення № 837 з 

доповненням «Про надання матеріальної допомоги мешканцям міста на 

лікування.» 

ВИСТУПИЛИ: Шевчук Г.В. просив доповнити проект рішення пунктом 

наступного змісту: «1.12. Русник Катерині Юріївні, 1985 року народження, 

мешканці м. Ужгород, вул. **********, **/*, (реєстраційний номер облікової 

картки **********), онкологія, на лікування у сумі 10000,00 грн.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії з урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

23.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 838 «Про надання 

пільги.» 

ВИСТУПИЛИ: Штефаньо В.П. запропонував встановити заявнику з 01.01.2023 

по 31.12.2023 пільгу по сплаті земельного податку в розмірі 50 %. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії з урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

24.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 839 «Про відмову у 

наданні пільги.» 

ВИСТУПИЛИ: Личов С.М. повідомив про наявність потенційного конфлікту 

інтересів, тому участі в обговоренні та голосуванні за вказаний проект рішення 

не братиме. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 6; 

  «не голосував» - 2. 

25.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення № 840 з доповненням 

«Про зміни до бюджету Ужгородської міської територіальної громади на 2022 

рік.» 
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ВИСТУПИЛИ: Мелкумян А.С. просив присутніх підтримати збільшення 

фінансування КП КШЕП, навів аргументи щодо необхідності подальшого 

розвитку комунального підприємства. 

 Жганич В.Ю. повідомив про наявність конфлікту інтересів, тому участі в 

обговоренні та голосуванні за вказане питання не братиме. 

ВИРІШИЛИ: 1. Провести перерозподіл бюджетних призначень по 

спеціальному фонду бюджету розвитку по департаменту міської 

інфраструктури, зокрема: 

Зменшити бюджетні призначення всього на 2 000 000 грн., з них: 

     1 300 000 грн. по коду 1216090 «Інша діяльність у сфері житлово – 

комунального господарства» по Програмі економічного і соціального розвитку 

Ужгородської міської територіальної громади на 2022 рік; 

     700 000 грн. по коду 1217310 «Будівництво об’єктів житлово – комунального 

господарства» по Програмі економічного і соціального розвитку Ужгородської 

міської територіальної громади на 2022 рік по об’єкту «Реконструкція водогону 

по вул. Гагаріна»; 

Збільшити бюджетні призначення всього на 2 000 000 грн. по коду 1217670 

«Внески до статутного капіталу суб’єктів господарювання» по Програмі 

благоустрою та розвитку комунальної інфраструктури міста Ужгород на 2018 – 

2022 роки». 

2. Внести відповідні зміни до додатків проєкту рішення. 

Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду на сесії з 

урахуванням висловленої пропозиції. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 6; 

  «не голосував» - 2. 

26.  СЛУХАЛИ: Гах Л.М. представила проект рішення «Про придбання 

державних цінних паперів у 2022 році.». 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати проект рішення до розгляду на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

27. СЛУХАЛИ: Яцків О.І.  представила проект рішення № 841 «Про зміни до 

рішення VІІ сесії міської ради 22.07.2021 № 210.» (Про тимчасовий Порядок 

переведення житлових будинків у нежитлові) Просила виправити технічну 

помилку. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

В пункті 1.1 проєкту рішення виправити технічну помилку, доповнивши 

текстом: «Абзац 5 пункту 1.4…» 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

28.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представив проект рішення № 842 «Про передачу 

об’єктів.»(квартири для тимчасового проживання ВПО) 
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ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

29.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 843 «Про передачу 

об’єктів.»(каналізаційний насос) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

30.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 844 «Про передачу 

об’єктів.»(водопровідна мережа) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

31.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 845 «Про передачу 

об’єктів.»(насос відцентрований каналізаційний) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

32.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 846 «Про відмову 

у приватизації комунального майна.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

33.  СЛУХАЛИ: Макара О.М. представила проект рішення № 847 «Про 

затвердження розпорядження міського голови від 21.06.2022 № 166/к/тр.» 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

34.  СЛУХАЛИ: Макара О.М. представила проект рішення № 848 «Про зміни 

до організаційно-штатної структури апарату ради  та її виконавчих органів 

особливого періоду». 

ВИСТУПИЛИ: Франчук І.З. просила, у зв’язку із збільшенням навантаження на 

департамент соціальної політики збільшити його на 5 одиниць за рахунок 

введення посад: відділ адресних соціальних допомог – головного спеціаліста – 2 

одиниці; відділ прийому та видачі документів «Єдине вікно» – завідувач сектору 

– 1 одиниця; головний спеціаліст – 1 одиниця; відділ у справах ветеранів та 

програм місцевої підтримки – головний спеціаліст – 1 одиниця» 

ВИСТУПИЛИ: Качур В.І. підтримав збільшення штатних одиниць, але в межах 
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затвердженої загальної чисельності штатних одиниць апарату ради та її 

виконавчих органів. Просив сектор кадрової роботи до сесії надати пропозиції за 

рахунок яких штатних одиниць міськвиконкому можливо збільшити кількість 

працівників департаменту соціальної політики. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

Підтримати пропозицію постійної комісії з питань соціально – гуманітарної 

політики та збільшити департамент соціальної політики на 5 одиниць в межах 

затвердженої загальної чисельності штатних одиниць апарату ради та її 

виконавчих органів. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 
  «за» - одноголосно. 
35.  СЛУХАЛИ: Про проект рішення № 849 «Про зміни до рішення VІІІ сесії 

міської ради VІІ скликання 18.10.2016 року № 406.»(Про зміни до складу комісії 

із встановлення габаритів будівельних майданчиків) 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

36.  СЛУХАЛИ: Пекар В.І. представила проект рішення № 868 «Про 

припинення повноважень.»(Цап І.Ю.) 

СЛУХАЛИ: Цап І.Ю. застеріг присутніх від прийняття завідомо неправильних 

рішень, запевнив, що прийняте рішення буде оскаржено в судовому порядку. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 0; 

  «проти» - одноголосно. 

37.  СЛУХАЛИ: Яцків О.І. представила проект рішення № 726 «Про 

створення парку «Перемоги». 

ВИРІШИЛИ: Підтримати проект рішення та рекомендувати його до розгляду 

на сесії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

 

Голова комісії       Віктор ЖГАНИЧ 

 

 

Секретар комісії       Діана ТРУСКАВЕЦЬКА 


